

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: NATIONAL CHLORINE INDUSTRIES Date: 12-01-2021 02:47:37 PM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الوطنية لصناعة الكلورين التاريخ: 2021-01-12 02:47:37 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي
The Board of Directors of NATIONAL CHLORINE INDUSTRIES cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 12:00 on 20-01-2021 at zoom app to discuss the following matters:	يسر مجلس ادارة شركة الوطنية لصناعة الكلورين دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 2021-01-20 الساعة 12:00 في zoom تطبيق وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:
Subject:	الموضوع:
Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)	تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في دعوة للاجتماع)
Approval of the Board of Directors 'recommendation to amend the Articles of Association and the bylaw of Article No. (33-A) of Chapter Four of the Company's Articles of Association by amending the clause to make the number of Board members five members instead of seven. And authorizing the Board of Directors to complete the above procedure.	الموافقة على تنسيب مجلس الادارة لتعديل مقـد التأسيس و النظام الداخلي للمادة رقم (33 - أ) من الفصل الرابع للنظام الاساسي للشركة بتعديل البند ليصبح عدد اعضاء مجلس الادارة خمسة اعضاء بدلا من سبعة اعضاء . و تفويض مجلس الادارة باستكمال الاجراء اعلاه .
Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Rasheed Mustafa Position: Shareholder	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Rasheed Mustafa المنصب: شؤون المساهمين